

第一步:
装入2个电池(7号电池)

第二步:
按自拍器按钮3~5秒,蓝灯闪烁,即可搜索蓝牙信号。

第三步:
打开手机蓝牙,搜索"X1"进行配对,(无需任何密码)。

第四步:
如配对不成功(五分钟内),则进入休眠状态,蓝灯熄灭,可按下自拍按钮唤醒。

tep 1
Install 2pcs batteries(AAA battery).

Step 2
Press the selfie button for 3-5s,Blue light will turn on,then the light flashing bluetooth signal can be searched.

Step 3
Turn on the Bluetooth of your telephone,Search "X1" to connected (Not require password).

Step 4
If connection failed within 5 minutes,it will enter sleeping mode and the light will turn off.You can press the selfie button to activate.

Product features/产品特点

- 1.最合适的长度,让你身处户外也能携带自然。
- 2.360度无死角,自动旋转全景拍摄照片或者视频。
- 3.自由切换横拍竖拍装夹手机。
- 4.强大的扭锁系统让你整只杆更轻更易用。
- 5.符合人体工程学的泡棉手柄,握持更舒适。
- 6.多款精美颜色供你选择。
- 7.支持IOS系统以上及安卓2.3以上版本。

- 1.The most suitable length, pocket friendly size design.
- 2.No dead Angle of 360 degrees, auto-rotation, easily own the panorama photos or videos.
- 3.Free switch horizontal vertical shoot .
- 4.Powerful twist-lock system make the whole product lighter and easier to use.
- 5.The foam on holder makes it grip more comfortable .
- 6.More beautiful colors for your choice.
- 7.Support IOS or above and Andriod 2.3+.

Reminder/温馨提示

再次使用时不能工作,需要删去原有的"X1"设备,重新配对。
If you meet problem after first use, you just need to delete the original bluetooth "X1", re-connect the buletooth of the device.

Claim/声明

本产品均有实用新型专利和外观专利,严防假冒,否则将承担法律责任。

Our product have the patent for utility and appearance, beware of counterfeit, otherwise will bear legal responsibility.



FC

CE



4 717535 461195